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Protokół Nr XLI /2013 

z  XLI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 23 września 2013 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sali obrad brak radnego Grzegorza Kozłowskiego i radnego Czesława Polita. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

Przewodniczący rady udzielił głosu radnemu Andrzejowi Pożarlikowi. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że w miesiącu lipcu tego roku odbyła się Ogólnopolska 

Olimpiada Młodzieży, która w sumie trwała trzy miesiące a uroczyste zakończenie Olimpiady 

odbyło się w Uniejowie, na którą zaproszony był również  Burmistrz naszej jednostki. Pan 

Burmistrz nie mógł uczestniczyć w tej uroczystości z tego też względu odebrałem 

podziękowanie dla Pana Burmistrza od Marszałka Województwa Łódzkiego za pomoc, 

zaangażowanie i wsparcie w realizacji Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży w Sportach 

Letnich i dziś przekazuję je do rąk Pana Burmistrza wraz z medalem olimpijskim. 

Również tym wyróżnieniem Marszałka Województwa Łódzkiego został uhonorowany Pan 

Witold Kosmowski, który wniósł dużą pomoc w organizację Ogólnopolskiej Olimpiady 

Młodzieży i przyczynił się do sfilmowania Olimpiady z lotu ptaka. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków ze swej strony podziękował radnemu 

Andrzejowi Pożarlikowi i wszystkim, współtworzącym  organizację dyscypliny kolarskiej w 

tej Olimpiadzie na naszym terenie, która została wysoko oceniona mając na uwadze jej 

organizacje i przebieg na terenie naszej gminy. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

  
1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XL  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 

sierpnia  2013 r. 
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6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ˮ, 

b) przejęcia przez gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 5110 E gm. Stryków, drogi powiatowej Nr 5111 E gm. Stryków 

oraz drogi powiatowej Nr 5112 E gm. Stryków, 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność gminy, 

d) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2013-2022, 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Stryków na 

rok 2014. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne.  

11. Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

12. Zamknięcie obrad.  

Głosowanie nad porządkiem obrad: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XLI   sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) radny Andrzej Pożarlik,  

2) radny Teodor Kołodziejczyk, 

3) radny Marek Gierat. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

12 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 29 sierpnia  2013 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XL  sesji podczas obrad XLI  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XL  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 6  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że: 

 w okresie między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej 

pracy biura Rady Miejskiej, 

 uczestniczył w Dożynkach Gminnych, 
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 uczestniczył w uroczystościach  rocznicowych upamiętniających 74 rocznicę Walk 

nad Bzurą w II wojnie światowej, 

  uroczystości upamiętniającej 74 rocznicę napaści ZSRR na Polskę. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu między sesjami 

wypracowała wnioski do projektu budżetu gminy na rok 2014. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami wypracowała 

wnioski do projektu budżetu gminy na rok 2014 oraz wydała opinię do projektów uchwał, 

które są m.in. tematem obrad dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja  w miesiącu wrześniu odbędzie posiedzenie po terminie  sesji natomiast w sierpniu 

Komisja  zapoznała się z informacją dot. stanu realizacji inwestycji przyjętych w budżecie 

gminy na rok 2013 pod kątem jakości ich wykonania.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, 

Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radna Anna Ślęzak 

poinformowała, że komisja odbyła posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją dot. 

funkcjonowania podstawowej opieki zdrowotnej w Gminie Stryków w roku bieżącym i 

kolejnych latach oraz informacją dot. wyników egzaminu w szkołach podstawowych i 

gimnazjach prowadzonych przez Gminę Stryków w roku szkolnym 2012/2013. Komisja na 

posiedzeniu między sesjami wypracowała wnioski do projektu budżetu gminy na rok 2014. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Sławomir Źródło poinformował, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu wrześniu 

opiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ˮ oraz ustaliła wnioski do 

projektu budżetu na rok 2014. 

 

Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami.     

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że w ostatnim czasie trwają intensywne prace 

nad rozdysponowaniem funduszu sołeckiego. Burmistrz uczestniczy w zebraniach wiejskich, 

nie wszędzie mógł być, ale zawsze przedstawiciel Urzędu jest na zebraniu. Po za tym 

Burmistrz uczestniczył w uroczystościach związanych z wybuchem II wojny świtowej i 

agresji ZSRR na Polskę. Podziękował wszystkim, którzy brali udział w obchodach 

rocznicowych. Burmistrz mówił także o wizycie w Ministerstwie Transportu, na spotkaniu 

były poruszone tematy przebudowy zjazdu z autostrad, przebudowy autostrad oraz zjazdu w 

Bratoszewicach. Burmistrz przedstawił problemy komunikacyjne Gminy Stryków. Minister 

poprosił o szczegółowe przedstawienie na piśmie tych wszystkich poruszonych spraw, 

obiecał, że będzie pracował nad tymi zagadnieniami.  

Burmistrz poinformował o sytuacji służby zdrowia - Spółka Remedium otrzymała 

wypowiedzenie najmu lokalu ze względu na niewywiązywanie się z zapisów zawartej 

umowy, a chodzi o podnajem komercyjny pomieszczeń bez powiadomienia właściciela 

budynków.    

 

 

Przewodniczący rady ogłosił  przerwę w obradach do godz. 10.30. 
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Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zatwierdzenia zmiany ,, Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ˮ, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Grzegorz Kozłowski pytał: czy uwagi, które zgłosiłem na komisjach w sprawie 

obiektów sportowych na terenie gminy zostały uwzględnione? 

Pani Anna Orłamowska odpowiedziała: były wszystkie obiekty sportowe te istniejące i te 

projektowane  naniesione na mapę. 

Przewodniczący rady zarządził głosowanie nad załącznikiem nr 3 do projektu uchwały pn,, 

Wykaz nieuwzględnionych uwag zgłoszonych na podstawie art. 11 ustawy z dnia 27 marca 

2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym do wyłożonego projektu zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków z. p. gminy Stryków ˮ. 

Głosowanie  nad załącznikiem:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Podczas głosowania nieobecny radny Andrzej Pożarlik i radny Karol Lenart. 

 

b) przejęcia przez gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego w zakresie 

przebudowy drogi powiatowej Nr 5110 E gm. Stryków, drogi powiatowej Nr 

5111 E gm. Stryków oraz drogi powiatowej Nr 5112 E gm. Stryków,   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2013-2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Stryków na rok 2014. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Burmistrz M-G Stryków zaproponował stawki podatkowe na 2014 r. i taka jest przedstawiona 

uchwała. 

Komisja budżetu … na swoim posiedzeniu  przyjęła jednogłośnie wniosek  w sprawie 

określenia stawki podatku od nieruchomości na rok 2014 od gruntów zajętych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe od 1 m² powierzchni  w wysokości 0,35 zł. 

Stawka proponowana przez Burmistrza od gruntów zajętych na ten cel  wynosi 0,30 zł. 

Radny Bogdan Walczak pytał czym podyktowany jest taki duży skok? 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Komisja stwierdziła, że podwyżka tego 

podatku w skali podwyżki wszystkich podatków będzie porównywalna. Maksymalna stawka 

tego podatku jest 0,46 zł. Intencją  Komisji było wyrównanie stawek podatkowych.  

 

Głosowanie wniosku Komisji Budżetu w sprawie określenia stawki podatku od 

nieruchomości na rok 2014 od gruntów zajętych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe od 

1 m² powierzchni  w wysokości 0,35 zł. 

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z przyjętym wnioskiem Komisji Budżetu:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. 9 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał: 

 kiedy upływa termin dostarczenia odpowiedzi ze strony Remedium? 

 był przeciek dachu na przedszkolu czy zostało to naprawione? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

 umowa została wypowiedziana z dniem 30 października, ruch należy do strony 

Remedium, do tej pory nikt się nie odezwał w tej kwestii ani z Urzędu Miasta  ani 



6 

 

Prezes Remedium. W całym tym okresie funkcjonowania wszystko co się działo, 

działo się z mojej inicjatywy, żadnej inicjatywy po stronie Głowna nie było jeśli 

chodzi o rozwiązanie problemu, do tego stopnia ,że wystąpiliśmy do ministra z 

zapytaniem, cały proces  restrukturyzacji ZOZ, który miał na celu oddłużenie spółki z 

ok. 20 mln zł i funkcjonowanie obecnej spółki  przebiegał tak, że nie mogliśmy nawet 

ustalić wspólnego tekstu wystąpienia do ministra, zrobiliśmy to oddzielnie, przyszła 

odpowiedź, że proces restrukturyzacji został zakończony i rozliczony i nie ma 

żadnego wpływu na to co się ze spółką będzie dziać. 

 problemy z dachem w przedszkolu  zostały wyeliminowane. 

 

Ad. 10. Wolne wnioski i sprawy różne.  

 

Godz. 10.45 na sale obrad przybył radny Czesław Polit.  

 

Radna Anna Ślęzak wnioskowała do zarządcy drogi powiatowej w Niesułkowie Kolonii o 

uzupełnienie rozmytego przez ulewy pobocza pod mostem w stronę Kołacina na długości ok. 

100 m.   

 

Radny Teodor Kołodziejczyk mówił, że w związku z tym, że nie nastąpiło podpisanie 

porozumienia w sprawie przepustu w Kalinowie, więc wnioskuje o wybudowanie przepustu 

na drodze gminnej przy drodze powiatowej.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że Rada nie może go do tego zobowiązać, 

ponieważ to nie jest zadanie burmistrza. Po za tym, nie można zrobić samego przepustu bez 

odwodnienia.  

 

Radny Kołodziejczyk powiedział, że będzie wnioskował za wyrwaniem tego asfaltu, który 

jest tam wylany. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski zaproponował inną treść wniosku: o podjecie działań 

wspólnie w Gminą Stryków o rozwiązanie w/w problemu.   

 

Radny Bogdan Walczak przedstawił problem ul. Sowińskiego – wniosek o likwidacje 

zapadniętej płytki chodnikowej przy pierwszej posesji i przy posesji nr 15. Radny monitował 

w tej sprawie w Powiecie, ale bez skutku.  

 

Radny Sławomir Źródło mówił o łączniku drogi Ługi – Sosnowiec Pieńki, były liczne 

wnioski o wytycznie nowej drogi, bądź utwardzenie tej co jest. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski po raz kolejny przypomniał, że problem polega na 

pozyskaniu terenu, ponieważ w części działka przebiega przez teren prywatny. Z 

właścicielem tej działki nie ma kontaktu, a były podjęte liczne próby skontaktowania się z 

właścicielem.   

 

Ad. 11.  Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i Wniosków.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w obradach celem przygotowania protokołu 

przez Komisję Uchwał i Wniosków.  
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Wznowienie obrad po przerwie przez przewodniczącego.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Radny Andrzej Pożarlik odczytał wnioski 

przyjęte przez Komisję w dniu 23 września 2013 roku: 

 

1. Wystąpić do powiatu o rozwiązanie problemu odwodnienia drogi powiatowej i 

gminnej w miejscowości Kalinów. 

 

Głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       0 głosów wstrzymujących się  

 

2. Wystąpić do powiatu o uzupełnienie pobocza na drodze powiatowej z Niesułkowa 

Kolonii do Kołacina (za mostem w kierunku Kołacina). 

 

Głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       0 głosów wstrzymujących się  

 

3. Wystąpić do powiatu o naprawę chodnika na ul. Sowińskiego w Strykowie przed 

posesjami nr 1 i nr 15.   

 

Głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLI sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

 Głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Ad. 12. Zamknięcie obrad.  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.05 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

E. Tomczak  

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

              Paweł Kasica 


